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ORDINÆR GENERALFORSAMLING I DET KOLDE GYS (DKG) DEN 1. JUNI 2022 

 

Den ordinære generalforsamling 2022 i Vikingeforeningen Det Kolde Gys blev afholdt i Amager Bio, Øre-
sundsvej 6 A, 2300 København S og startede kl. 19.00. Der mødte 273 medlemmer op. 

Der var følgende dagsorden 

1. Valg af dirigent, referent og stemmetællere 
2. Bestyrelsens beretning 
3. Godkendelse af årsregnskab 
4. Godkendelse af budget for det kommende regnskabsår 
5. Valg af kasserer og 2 bestyrelsesmedlemmer for en 2-årig periode.  

- Lis Meyer genopstiller som kasserer, Dorrit Erlandsson og Troels Norup Panild genopstiller 
som bestyrelsesmedlem. Der er ikke andre kandidater. 

6. Valg af 2 interne revisorer for 1 år.  
- Thomas Frisendal og Anders Hjorth genopstiller som interne revisorer. 

7. Forslag fra bestyrelsen om oprettelse af fællesafdeling og ny disponering af Helgoland.  
- Forslaget sendes til urafstemning blandt samtlige medlemmer, i perioden 2. -16. juni. Uraf-

stemningen afsluttes kl. 12, den 16. juni. Forslaget er vedtaget, hvis der er flertal for forsla-
get ved urafstemningen. 

8. Eventuelt. 

Formand, Kirsten Monrad Jensen, bød velkommen og takkede medlemmerne for deres fremmøde trods det 
tvivlsomme vejr.  

Generalforsamlingen blev indledt med en fællessang.  

Formanden bad generalforsamlingen holde et halvt minuts stilhed for at mindes Charlotte Strandgaard og 
Lola Nielsensom, var gået bort inden for det seneste år. Lola var ét af foreningens to æresmedlemmer. 

Ceremonimesteren og bestyrelsen udnævnte herefter Bent Jørgensen som æresmedlem, da Bent udover at 
have været medlem i mere end 50 år, havde lagt et ekstraordinært arbejde i foreningens opretholdelse. Bent 
havde været statholder på den gamle badeanstalt og også været primus motor i etablering af kontakt med 
vinterbadere i den tidligere østblok, da muren faldt. Bent har været fast deltager og repræsenteret DKG ved 
mange dåb i Berlin og Rostock 

Årets 50 års, 40 års og 25 års jubilarer blev derefter hædret af generalforsamlingen med et ”Hisse, hussa, 
hejsa”.  Årets jubilarer modtog en nål, og et par flasker vin. 

Ad 1. Valg af dirigent, referent og stemmetællere 

Bestyrelsen foreslog advokat Knud-Erik Kofoed som dirigent. Advokat Knud-Erik Kofoed blev valgt som diri-
gent uden modkandidater. 
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Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var rettidigt indkaldt i henhold til § 7, stk. 3 i foreningens 
vedtægter til behandling af den udsendte dagsorden. Datoen har været annonceret siden den 8. februar 
2022. 

 

Budget og forslag skal på hjemmesiden senest 5 dage før af afholdelse af generalforsamling. Begge lagt på 
hjemmesiden den 25. maj 2022, hvorfor også dette krav er overholdt. 

Dirigenten oplyste, at generalforsamlingen efter vedtægternes § 7, stk. 1 skal gennemføres i maj måned. Det 
er i dag den 1. juni 2022 – og dermed altså næsten maj måned. 

Efter dirigentens opfattelse kunne generalforsamlingen lovligt gennemføres. 

Dirigenten konstaterede, at der var mødt 273 stemmeberettigede op, og at generalforsamlingen var beslut-
ningsdygtig uanset antallet af fremmødte, jf. vedtægternes § 7, stk. 11. 

Dirigenten oplyste, at afstemninger afgøres ved simpelt flertal, jf. vedtægternes § 7, stk. 9.  

Dirigenten bemærkede, at forslaget, der behandles under pkt. 7, formentlig ville give anledning til bemærk-
ninger fra generalforsamling. Dirigenten informerede forsamlingen om at afstemningen under pkt. 7 alene er 
vejledende, da forslaget skal til urafstemning fra den 2. juni – 16. juni 2022.  

Dirigenten oplyste endvidere, at afstemninger som udgangspunkt vil foregå ved håndsoprækning, men at der 
ved personvalg skal ske skriftlig afstemning i henhold til vedtægterne.  

Dirigenten mindede om, at såfremt et medlem forlader generalforsamlingen, skal stemmesedlen afleveres 
ved døren, og stemmesedlen må således ikke gives til et andet medlem på generalforsamlingen. Derudover 
bemærkede dirigenten, at der ikke på generalforsamlingen kan stemmes ved fuldmagt. 

Dirigenten instruerede generalforsamlingen i brug af stemmesedlerne, ligesom han instruerede de frem-
mødte medlemmer i, hvad de skulle gøre, hvis de ønskede taletid. Dirigenten forbeholdt sig retten til at ind-
føre begrænsninger på taletid, så generalforsamlingen kunne slutte til planlagt til,  

Dernæst skulle der vælges en referent. Bestyrelsen foreslog Ellen Abildtrup som referent. Ellen Abildtrup 
blev valgt som referent uden modkandidater. 

Endelig blev fem medlemmer valgt som stemmetællere uden modkandidater. 

Bestyrelsen præsenterede herefter sig selv.  

Ad 2. Bestyrelsens beretning 2021/2022 

Formanden fremlagde bestyrelsens beretning for 2021/2022.  

Der er på nuværende tidspunkt 5.804 medlemmer, hvoraf 518 er nye medlemmer, 52 er genindmeldte. Der-
udover blev 266 udmeldt af foreningen. Formanden oplyste, at gennemsnitsalderen for foreningens medlem-
mer er 47 år, og at kønsfordelingen er henholdsvis 63 % kvinder og 37 % mænd.  
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Bestyrelsen har haft et godt samarbejde. Der er afholdt bestyrelsesmøder ca. én gang om måneden, hvorfra 
der ligger referater på foreningens hjemmeside.  

Bestyrelsens opgaver har hovedsageligt bestået af, men ikke begrænset til, den daglige drift, vedligehol-
delse, optag af nye medlemmer, corona-pandemien og færdiggørelse af ny plan for disponering af Helgo-
land.  

Formanden bemærkede, at det har været svært at finde den fornødne tid til færdiggørelse af bogprojektet, 
men at bestyrelsen forventer, at bogen vil være færdig inden længe.  

Formanden anførte, at der ikke var afholdt dåb i hverken 2021 eller 2022, så til næste dåb vil der være dåbs-
børn fra både 2021, 2022 og 2023.  

Formanden takkede medlemmerne for deres bidrag, tilliden og den omsorg, de drager for Helgoland.  

Den skriftlige beretning lægges op på foreningens hjemmeside. 

Dirigenten bemærkede, at der ikke skulle stemmes om beretningen, men at der var mulighed for at kommen-
tere beretningen. 

Da der ikke var spørgsmål, bemærkninger eller kommentarer, blev beretningen 2021/2022 fra bestyrelsen 
taget til efterretning. 

Ad 3. Godkendelse af årsregnskab for 2021/2022 

Lis Meyer fremlagde årsregnskabet for 2021/2022, som viste et overskud på 2.457.213 kr.  

Foreningen havde en egenkapital på 8.463.812 kr. 

Dirigenten åbnede herefter for bemærkninger til årsregnskabet. 

Et medlem havde spørgsmål til regnskabet, herunder navnlig til udgifterne til afholdelse af generalforsamling, 
møder og arrangementer og transport. Medlemmet mente, at der blev brugt for mange penge, måske fordi 
foreningen har mange penge.  

I forhold til transport svarede Lis Meyer, at det bl.a. er kørselsgodtgørelse, som betales til medlemmer, der 
henter ting til Helgoland, og til bestyrelsesmedlemmernes transport til møder i andre foreninger.. Lis mente 
ikke, at pengene sidder ”for løst”. 

Lis Meyer bemærkede endvidere, at posten møder og arrangementer også indeholdt kaffen i kongressen, og 
der blev drukket meget kaffe. 

Troels Norup Panild tilføjede, at for så vidt angår generalforsamlingen er det svært at finde lokale, der egner 
sig til så mange mennesker. Desuden er der udgifter til forplejning, og juridisk bistand.  

Et andet medlem havde spørgsmål til driftsposten, og hvorfor der ikke blev brugt flere penge på drift, når der 
var budgetteret med flere.  
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Troels Norup Panild svarede, at mange af de udgifter, bestyrelsen havde forventet skulle afholdes, ikke er 
blevet til noget pga. corona-pandemien. Derudover er der blevet taget  fra hensættelserne. Efter foreningens 
opfattelse er det et retvisende billede af foreningens økonomi.  

Da der ikke var yderligere bemærkninger, blev årsregnskabet sat til afstemning. 

Årsregnskabet blev godkendt med stort flertal med undtagelse af et medlem, der stemte nej, og et andet 
medlem, der stemte blankt.  

Ad 4. Godkendelse af budget for det kommende regnskabsår 

Lis Meyer gennemgik budgettet for perioden 1. april 2022 til 31. marts 2023. Igangsætning af projektet om 
disponering af Helgoland er ikke indarbejdet i budgettet. 

Budgettet viste et forventet overskud på 2.154.300 kr. 

Dirigenten åbnede herefter for bemærkninger til budgettet. 

Et medlem spurgte til muligheden for at sætte kontingentet ned.  

Bestyrelsen mente ikke, at dette kunne lade sig gøre, navnlig henset til det muligvis kommende projekt om 
disponering af Helgoland.  

Et andet medlem spurgte til muligheden for at undgå gebyrer til Nets.   

Formanden svarede, at der  er billigere muligheder, men mange medlemmer er tilmeldt betalingsservice, og 
det vil medføre besvær og usikkerhed for mange, hvis vi skulle overgå til en anden kontingentopkrævnings 
måde. Mange ville måske ikke få betalt og miste deres medlemskab. Medlemmet anerkendte denne tilgang 
men spurgte til muligheden for ændret tilgang for nye medlemmer. Bestyrelsen svarede, at den ikke finder 
det hensigtsmæssigt at operere med to forskellige systemer.  

Budgettet blev vedtaget af de fremmødte med stort flertal med undtagelse af et enkelt medlem, der stemte 
imod.  

Ad 5. Valg af kasserer og 2 bestyrelsesmedlemmer for en 2-årig periode 

Lis Meyer genopstillede som kasserer, Dorrit Erlandsson og Troels Norup Panild genopstillede som bestyrel-
sesmedlem. 

Der var ikke andre kandidater.  

Bestyrelsen bestod indtil generalforsamlingen af 

• Kirsten Monrad Jensen, formand (på valg i 2023) 
• Lis Meyer, kasserer (på valg i 2022 - genopstiller) 
• Bonjek Hertz Pedersen (på valg i 2023) 
• Per Nørgaard Andersen (på valg i 2023) 
• Dorrit Erlandsson (på valg i 2022 - genopstiller) 
• Troels Norup Panild (på valg i 2022 - genopstiller) 
• Rasmus Klinck (på valg i 2023) 
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Dirigenten oplyste, at der ifølge vedtægternes § 9, stk. 2 var en 2-årig valgturnus i foreningen.  

I henhold til vedtægternes § 7, stk. 6 skulle kandidater til bestyrelsesposterne meddele deres kandidatur tre 
uger før generalforsamlingen. 

Dirigenten konstaterede at da ingen andre havde meldt deres kandidatur, jf. vedtægternes § 7, stk. 6, var Lis 
Meyer genvalgt som kasserer, og Dorrit Erlandsson og Troels Norup Panild var genvalgt som bestyrelses-
medlemmer.  

Bestyrelsen består herefter af 

• Kirsten Monrad Jensen, formand (på valg i 2023) 
• Lis Meyer, kasserer (på valg i 2024) 
• Dorrit Erlandsson (på valg i 2024) 
• Troels Norup Panild (på valg i 2024) 
• Per Nørgaard Andersen (på valg i 2023) 
• Rasmus Klinck (på valg i 2023) 
• Bonjek Hertz Pedersen (på valg i 2023) 

Ad 6. Valg af 2 interne revisorer for 1 år 

Dirigenten bemærkede, at valgperioden var på ét år. Anders Hjorth og Thomas Frisendal genopstillede som 
interne revisorer. 

Idet der ikke var andre kandidater, konstaterede dirigenten, at Anders Hjorth og Thomas Frisendal blev valgt 
som interne revisorer for en 1-årig periode. 

Ad 7. Forslag fra bestyrelsen om oprettelse af fællesafdeling og ny disponering af Helgoland 

Forslaget sendes til urafstemning blandt samtlige medlemmer, i perioden 2.-16. juni. Urafstemningen afslut-
tes kl. 12, den 16. juni. Forslaget er vedtaget, hvis der er flertal for forslaget ved urafstemningen. 

Dirigenten oplyste, at der ikke skulle foretages en egentlig afstemning af forslaget, men at det ville blive drøf-
tet, og at der ville blive foretaget en vejledende afstemning. 

Rasmus Klinck fremlagde forslaget, der indebærer oprettelse af en helårlig fællesafdeling indenfor det om-
råde, der delvist dækkes af den nuværende dameafdeling. Dertil kommer en helårlig herreafdeling. Endvi-
dere etableres toiletter på alle tre afdelinger. Der er tale om en ny overordnet opbygning af herre-, dame- og 
fællesafdelingen. Alle tre afdelinger skal rummes inden for det, der nuværende er herre- og dameafdeling, 
hvilket er en rammebetingelse, som skyldes, at foreningen ikke selv ejer anstalten. Forslaget medfører ende-
ligt, at der ”byttes om” på herre- og dameafdeling.  

Baggrunden for forslaget er blandt andet begrundet i et ønske om en helårlig fællesafdeling samt ud fra hvor 
mange henholdsvis mænd og kvinder, der benytter anstalten og de respektive områder. Bestyrelsen har så-
ledes på baggrund af en statistik, der viser brugen af nøglebrikker, lagt til grund, at der er flere kvinder end 
mænd, der benytter badeanstalten. Bestyrelsen har endvidere ud fra statistikken konstateret, at mindst 29% 
af de besøgende medlemmer anvender fællesafdeling. Derudover er det segment af medlemmer, der benyt-
ter fællesafdelingen, i vækst. 
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Derudover gennemgik Rasmus Klinck en plantegning, og fortalte om placering af saunaer, toiletter, omklæd-
ning mv.  

Per Nørgaard Andersen gennemgik projektets økonomi, der er skønnet til at koste ca. 8 mio. kr. med ud-
gangspunkt i de nuværende materialepriser. Heri er indeholdt 1 mio. kr. til uforudsete udgifter. Foreningen 
har midler til at betale. Det bemærkes, at priserne på materiale, svinger meget, og generelt forventes at 
stige. Det samme gælder selve arbejdet. Med andre ord kan projektet vise sig at blive dyrere end forventet.  

Forventningen er, at projektet, trods stigninger i materialepriser mv., kommer til at koste maksimalt 10 mio. 
kr.  

Det forventes, at badeanstalten vil være tilgængelig i et vist omfang under udførelsen.  

Forudsat at projektet vedtages, er det realistisk, at det startes op i primo 2023, og forventes at vare til medio 
2024.  

Endeligt kommer ikke til at have en negativ eller positiv indflydelse på kontingents størrelse.  

Dirigenten åbnede herefter for bemærkninger til budgettet. 

Flere medlemmer gav udtryk for, at de var utilfredse med brugerinddragelsen under projektets tilblivelse. 
Medlemmerne så gerne at blive inddraget mere fremadrettet, og nogle efterspurgte spørgeskema-undersø-
gelser, brainstorming, kreative konkurrencer. Der blev også efterspurgt mere fleksibilitet i selve plantegnin-
gen, så den kunne tage højde for fremtidige, ændrede behov. Et enkelt medlem mente, at projektet indeholdt 
for mange kompromiser.   

Bestyrelsesmedlem Rasmus Klinck svarede at han selv og bestyrelsen har brugt mange timer i den tænke-
tank, der blev nedsat på generalforsamlingen i 2017. Projektet har været længe undervejs, og der er kommet 
mange gode ideer til ombygningen. Bestyrelsesmedlem Per Nørgaard Andersen understregede, at et projekt 
af denne karakter er kompromisernes kunst. Han tilføjede endvidere, at der blev lavet en stor brugerunder-
søgelse i 2017, hvor der kom svar fra over 2.000 medlemmer. En af de ting, der kom ud af det, var at der var 
opbakning til alle tre afdelinger.  

Et medlem spurgte, om bestyrelsen kunne beslutte, at forslaget skulle til urafstemning uden generalforsam-
lingens godkendelse. Dirigenten bemærkede, at dette var muligt i henhold til vedtægten.  

Flere medlemmer ville gerne vide, hvor meget forvaltningen var inddraget i projektet, og hvor meget, de vil 
kunne ændre på, hvis forslaget vedtages ved urafstemning.  

Bestyrelsen oplyste, at de var i løbende kontakt med forvaltningen, men at forvaltningen skal godkende en 
endelig byggeansøgning. Kommunen er som udgangspunkt ligeglad med, om der laves ændringer i fordeling 
af herre- og dameafdeling, hvis det er dét, medlemmerne ønsker. 

En række medlemmer spurgte ind til de nøglebrik-målinger, der er lagt til grund for projektets udformning. 
Det blev fremhævet, at målingerne er foretaget om vinteren. Dette gav anledning til at drøfte kønsfordelin-
gen, idet en stor del af foreningens medlemmer er kvinder.  Nogle mente, at arealfordelingen skulle afspejles 
i kønsfordelingen, og andre ville gerne vide, hvad man kunne gøre for at få en mere lige kønsfordeling. 
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Bestyrelsesmedlem Bonjek Hertz Pedersen svarede, at der i sommerperioden er åbent for alle – og altså 
uden registrering af nøglebrikker (bortset fra i tidsrummet kl. 18:00 til 10:00) – og tallene ville dermed være 
utroværdige. Processen har været rigtig lang, men det er svært at sige noget om fremtiden. Formanden, Kir-
sten Monrad, bemærkede, at det ville være diskriminerende kun at tage mandlige medlemmer ind over en 
årrække for at udligne forskellen på kønnene.  

Desuden havde flere medlemmer spørgsmål til selve projektets udformning herunder placering af saunaer, 
placering af træningsudstyr i mændenes afdeling, belysning/placering af vinduer, materialevalg for skille-
vægge, om det var muligt at bygge anstalten højere, og derved skabe mere plads. Et medlem spurgte ind til 
de 80 m2, der etableres på nordsiden af den foreslåede dameafdeling.  

Bestyrelsen svarede, at det vil være muligt at lave justeringer, som projektet skrider frem, og bestyrelsen ser 
gerne, at brugerne af faciliteterne bidrager hertil. Inddragelsen af de 80 m2 er drøftet med kommunen.  

Der blev også spurgte mere generelt til sauna, hvortil bestyrelsen svarede, at målet er, at der skal være ad-
gang til sauna på alle afdelinger, og hele året, så man kan komme til gus. Efter projektets udførelse vil der 
være 40 saunapladser hos damerne, 30 i herreafdelingen, og 88 i fællesafdelingen om vinteren.  

En del medlemmer havde forskellige spørgsmål til økonomien, dertil også hvad der ville ske, hvis projektet 
ikke bliver vedtaget ved urafstemningen. Et medlem spurgte også hvad bestyrelsen rent faktisk fik bemyndi-
gelse til at gennemføre, hvis forslaget vedtages ved urafstemningen. Et par medlemmer spurgte, om det ikke 
var bedre at opføre nye badeanstalter, eventuelt med store fællesafdelinger, og et medlem mente, at pen-
gene ville være bedre brugt på at gå ind i en politisk dialog om bl.a. dette. Der blev også spurgt til, om der 
skal antages en bygherrerådgiver, og om projektet skal konkurrenceudsættes.  

Per Nørgaard Andersen bemærkede, at han beskæftiger sig med byggeri og økonomi, og der er skelet til 
hvad andre byggerier har kostet. Hvis forslaget forkastes ved urafstemning, må generalforsamlingen tage 
stilling til, hvad der skal gøres med den oparbejdede formue, og badeanstalten fortsætter på nuværende vil-
kår, navnlig for fælles- og herreafdelingen. Foreningen har et godt samarbejde med Logik, samt en ekstern 
arkitekt, der har vundet en række arkitektkonkurrencer.  

Bestyrelsen vil få mandat til at gennemføre ombygning i det omfang, som medlemmerne er præsenteret for 
på generalforsamlingen, og for op til 10 mio. kr. 

Et enkelt medlem spurgte, om foreningen rent juridisk må generere en formue på baggrund af indbetalinger 
af kontingent. Dirigenten svarede, at det må foreningen gerne.  

Dirigenten oplyste, at e-mail om urafstemning ville blive udsendt til medlemmerne den følgende dag, den 2. 
juni 2022, til den e-mailadresse, der er registreret i medlemssystemet pr. den 1. juni 2022. 

Dirigenten gjorde opmærksom på, at e-mailen kan havne i spam- eller reklamefilter, og opfordrede 
medlemmerne til at tjekke dér.  

Da der ikke var flere spørgsmål, blev der afholdt en vejledende afstemning, da den endelige beslutning skal 
foretages ved urafstemning 

Dirigenten understregede, at afstemningen alene var indikativ. Den endelige beslutning foretages ved uraf-
stemningen. 
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Dirigenten konstaterede efter drøftelse med stemmeudvalget, at der var et overvejende flertal på generalfor-
samlingen, der stemte for vedtagelse af forslaget, men der også var et betydeligt mindretal, der enten stemte 
imod eller blankt. Det var dirigentens og stemmeudvalgets umiddelbare opfattelse, at ca. 2/3 stemte for og 
ca. 1/3 stemte imod, men dirigenten understregede, at disse fordelinger dels var usikre, dels ikke tog højde 
for de blanke stemmer. 

8. Eventuelt 

Dirigenten bemærkede, at der under punktet eventuelt kunne drøftes forhold, men at der ikke kunne tages 
beslutninger. 

Et medlem havde enkelte bemærkninger, heriblandt et ønske om at give fortin til medlemmers familiemed-
lemmer ved medlemsoptaget, og eventuelt bruge til at opnå en mere lige kønsfordeling. Medlemmet opfor-
drede bestyrelsen til at antage en bygherrerådgiver. 

Et andet medlem spurgte om de ting, der var blevet drøftet under generalforsamlingens pkt. 7 ville blive 
sendt ud i forbindelse med urafstemningen. Dirigenten svarede, at der sammen med mail om urafstemning 
ville blive udsendt et referat over de hovedsynspunkter, som var drøftet under pkt. 7.  

Et tredje medlem oplyst, at der var mulighed for at købe en trøje med foreningens logo på hos Amager Sport 
til 350 kr., og at der var mulighed for at få forskellige modeller.  

Et fjerde medlem sagde, at der må forventes at være meget byggestøj ved udførelse af projektet om ny di-
sponering af anstalten.   

Dirigenten konstaterede at dagsordenen er afsluttet. Dirigenten takkede for god ro og orden og erklærede 
generalforsamlingen afsluttet. 

***** 

Formanden takkede medlemmerne for fremmødet og for en god generalforsamling. 

 

 

Kirsten Monrad Jensen  Knud-Erik Kofoed  Ellen Abildtrup 
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 Sx3io2Vpd2MIQjpxd4PxrmCRLIzRpIsa5zDOB2eKzPI=


 
2W9cX9HPgCXsilcSDqgGcXwSy1m/97yUbg9KsUsLI3LczfXLK7EAg0871Ngd8f5JgEGbqDztuvTg
fjLNRaBfnJmW+SgXO3TcGVSPCPX+6s3Gj4aMbNSLoogiNZpPKIcpPQpG2D9lAjkLujRLCtHzHZEM
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+6mmedW9BvAygMmdNIZry6z9zomu35VLTqQQ3w==

 
 
 =


 
  
   
  signtext 
  RequestIssuer UGVubmVvLmNvbQ==
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKFdpbmRvd3MgTlQgMTAuMDsgV2luNjQ7IHg2NCkgQXBwbGVXZWJLaXQvNTM3LjM2IChLSFRNTCwgbGlrZSBHZWNrbykgQ2hyb21lLzEwMi4wLjAuMCBTYWZhcmkvNTM3LjM2
  signingRequestId MTMyNDAwNDI=
  document_digests W3sia2V5IjoiWFEySUQtNTRIVzctRk8zMjYtVkRTUEctMUZCUEotM0JPRUIiLCJkaWdlc3QiOiJiOWQwMTkwNGVkNjIwNzIxZTMxNjc0YjE2MDE1MzZkMWEwOWI0MzJlN2MwYmRlZWI4OGY4M2VlMGY1ZDQ1ZjdlIiwiYWxnb3JpdGhtIjoic2hhLTI1NiJ9XQ==
  _challenge WEdHRkQtSUZNQVktMUNIMVktRzBNQ0ItTVBMOEItVUxQMTA=
  TimeStamp MjAyMi0wNi0xMCAxMDo0MDo0MyswMDAw
  identityAssuranceLevel 2

            


  
 
 
 
 
 
 noDzJ6fDPvSPvarGtsHQVgsQWjTQP8qIv6XHZLFdv7A=


 
ASdLPD4y5q3VOwOgX4apih0xexXAFXrbUNyenO9qZXucCV1DVJqD3kYBmNJRMUD7fYi3RaiYiMX+
rCQNbkCdlVgvvWOHyNIkT5ffyOOQlli7CWqwGpzHVLEAAz62/7VbBKDui/W09+c6W6ll/V7Mekbf
ycUFdpDNP4VvNqpq9tYFOaSroxtR+8H4O1+G+KBEO9L7KtlXMKemysSABH5/ganDobR0IDxq3kh5
aNb+xHLxAc1aw5xo4wPCQkE6iwUF3sRkJAE+q7s5o41kBG07pm1Vjaamx+PIeWkvPColQ6PWR97d
yVJ/TXdnyuzw2bU34Bn1maHlKlx9u5Maxy3vCA==
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  signtext 
  RequestIssuer UGVubmVvLmNvbQ==
  action sign
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  _challenge NjE4SU4tWThGR1ctWjJIVDQtUUNRUFQtQkk3VUUtTTY4SEU=
  TimeStamp MjAyMi0wNi0xMCAxMDo1ODoxNCswMDAw
  identityAssuranceLevel 2

            


  
 
 
 
 
 
 qRW+wVaE5tnynEBOd1p2R683ayZv7eCtAsWBiE97syo=


 
di3m2r+3ng+ueQDU9SfchcE3YJSER/vcGAiuc53hKKZGbfJxULB0yqH+LkXaBgejgUdLnfGQKRTu
Z9MS3XgXN53QDZMmGiwMfrFFzJhOK/N6DSc22lPgtKC0jJhDGr6CRjKPmoNkPe+QAs57Urb8geJD
SP7444Auqfm4+XNqbOK0DcWfMljc+x0E1m8pADWWhTdNSJJSmkyv1wjmtubvBxtBgajfasN8vNxS
AaQkdFZV2Q4x4/2n1YWTYiVv87PdtY/JFrmQpNFpyouUsAwP2O0eZF3tn9g6VoruBP6doewhc3OC
1xqEXqVC2wt15f+hiLV3ueoq4hRwczX3cXjPKQ==

 
 
  
  
   
  signtext 
  RequestIssuer UGVubmVvLmNvbQ==
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKFdpbmRvd3MgTlQgMTAuMDsgV2luNjQ7IHg2NCkgQXBwbGVXZWJLaXQvNTM3LjM2IChLSFRNTCwgbGlrZSBHZWNrbykgQ2hyb21lLzEwMi4wLjUwMDUuMTE1IFNhZmFyaS81MzcuMzY=
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  document_digests W3sia2V5IjoiWFEySUQtNTRIVzctRk8zMjYtVkRTUEctMUZCUEotM0JPRUIiLCJkaWdlc3QiOiJiOWQwMTkwNGVkNjIwNzIxZTMxNjc0YjE2MDE1MzZkMWEwOWI0MzJlN2MwYmRlZWI4OGY4M2VlMGY1ZDQ1ZjdlIiwiYWxnb3JpdGhtIjoic2hhLTI1NiJ9XQ==
  _challenge UVZHVTQtMlY0V0EtTUhOSkwtUU5VS0UtSUMzVDUtTUQwN0o=
  TimeStamp MjAyMi0wNi0xMyAwODoyODo0MyswMDAw
  identityAssuranceLevel 2
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